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'T HOOG LOO
Het laatste nieuws rondom onze droom. 

HET BEGIN

22 December jl. is 't Hoogeind
officieel eigenaar geworden van
een heuse parkeerplaats! 

De eerste nieuwsbrief! 
22 december 2023 zijn wij trotse eigenaar geworden van de
parkeerplaats aan t Groot Loo. De parkeerplaats bevindt zich
naast stichting Ave. Stichting Ave is een ouderinitiatief waar
momenteel 9 jong volwassenen met autisme en een
verstandelijke beperking wonen. De ouders van deze jongeren
hebben dit initiatief enkele jaren geleden gerealiseerd. Zij
hebben een mooie visie op het leven en ontwikkelen van hun
kinderen. Natuur, rust, verbinding en het individu zijn daarin
kernwoorden. Wat prachtig dat dit zo matcht met onze visie! Als
twee puzzelstukjes vallen we in elkaar. Goeie buren dus! 

'T HOOGEIND
NAAR
HILVARENBEEK!

Van droom naar realiteit! 
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WAAR STAAN WE NU?
Grootse plannen...maar hoe ziet dat eruit? 

We hebben een parkeerplaats. Sja..leuk. Maar het plan is toch wel
om daar iets mee te gaan doen! 
De afgelopen maanden zijn we al druk bezig geweest. Gesprekken
met de gemeente, gesprekken met de verkopende partij, met
nieuwe buren en met aannemers, architecten en bouwtekenaars. 
Uiteraard staat of valt alles met de financiën. Dus ook daar is veel
over gedacht en gezegd en geregeld. 

Het is een flinke puzzel gebleken om binnen ons krappe budget een
plekje te gaan bouwen voor de kinderen en jongeren waar we zo
graag mee werken. Een warm, laagdrempelig (letterlijk), huiselijk en
veilig plekje waar iedereen kan en mag zijn wie hij is en waar plezier
en ontwikkelen samen gaan. 
 
We moeten eerlijk zijn; ons plan om over een half jaar de woning
volledig gebruiksklaar te hebben..dat gaat niet lukken. 
Dat was voor ons, en is wellicht voor jullie, een flinke domper. De
gemeente en de belastingdienst hadden andere plannen dan wij
bedacht hadden. Meer kosten, minder te besteden. Dus dat was
even flink bijstellen.  

En nu? 

We hebben een ontwerp! Deze gaan we voor het
einde van het jaar indienen bij de gemeente
(weliswaar incompleet, maar nieuwe regelgeving
zorgt dat we beter dit jaar onze aanvraag nog
kunnen indienen). En dan is het even wachten
op de verdere uitwerking van de architect en het
tempo van de gemeente Hilvarenbeek. 

We zijn bezig met bouwbedrijven en aannemers
en zoeken naar mogelijkheden die binnen ons
budget vallen, zonder aan kwaliteit in te boeten. 

Het plan is nu om een prefab houten skelet van
ons ontwerp te bestellen. Deze willen we
monteren samen met onze aannemer. Zelf de
wandbekleding en dakbedekking aanbrengen en
zorgen dat er ramen en deuren inkomen, zodat
het huis van buiten helemaal af en dicht is.
Daarna, rustiger dan gepland, de binnenkant.
Dit willen we doen met 1 of 2 jongeren. Dat lijkt
ons prachtig; jongeren die uitgevallen zijn op
school of binnen hun huidige dagbesteding en
op deze manier in hun kracht gezet kunnen
worden. Meedoen waar ze kunnen.
Zelfvertrouwen opbouwen en iets tastbaars
creëeren. Trots zijn. 

Naast deze uitwerking zijn we druk bezig om te
zoeken naar financiële steun. Fondsen en
stichtingen aanschrijven..wie weet gaat ons dat
een beetje verder op weg helpen. 

Annetje van
Puijenbroek stichting
heeft ons gesponsord.
Om onze woning zo
duurzaam mogelijk te
maken, betalen zij
onze warmtepomp! 
Super tof! 


